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2020 
Inmiddels zitten de eerste wintermaanden van dit jaar er al weer op. Veel winter was het niet, het leek meer 
op een verlengde herfst. Maar het voorjaar komt er aan en dus duurt het ook niet lang meer voor de eerste 
SenAttero-activiteit van dit jaar wordt georganiseerd. Voor de datum van 7 mei staat weer een mooi 
programma klaar, waarover verderop in deze nieuwsbrief meer informatie. 
Ook voor dit jaar heeft de directie van Attero inmiddels de subsidie op onze rekening gestort en daarvoor 
natuurlijk opnieuw onze dank. 
 
Terugblik 2019 
Voor de oud SenAttero-medewerkers van de regio’s Zuid en Noord werd in 2019 weer een uitje 
aangeboden. In tegenstelling tot het vorige jaar, waren de weergoden ons niet altijd gunstig gezind, maar 
dat neemt niet weg dat beide uitdagen weer een succes genoemd mochten worden.  
 
Bestuur 
Volgens het rooster van aftreden waren de voorzitter, Joop van der Weerd, bestuurslid Wim Venema en de 
secretaris, Karien Knijn aan de beurt voor een “herbenoeming” voor de volgende periode van 3 jaar.  
Karien heeft begin 2020 haar werkzaamheden voor het bestuur beëindigd en voor haar inzet willen we haar, 
ook langs deze weg, nogmaals bedanken. Wie haar gaat opvolgen is op dit moment nog niet bekend, maar 
inmiddels zijn we met een kandidaat in gesprek en wellicht kunnen we op de eerste uitdag in mei bekend 
maken wie het bestuur gaat versterken. Tot een opvolger is gevonden worden de 
secretariaatswerkzaamheden waargenomen door onze penningmeester, Eric van der Wel. 
 
Uitdag Zuid, 2 mei 2019 
Opnieuw is, op veler verzoek, gekozen voor een tocht met de rondvaartboot van Rederij de 
Zilvermeeuw in Drimmelen. Ook nu ging de tocht naar de Biesbosch. Deze keer hielden we 
een iets noordelijker en bijzondere route aan en werd de tocht onderbroken door een 
bezoek aan Dordrecht. Daar werd een stadswandeling onder leiding van stadsgidsen 
gemaakt.  
Op de terugweg werd met de boot een rondje gemaakt door de haven van de vestiging 
Moerdijk van Attero. Dit was het voor velen de eerste keer dat de AVI vanaf de waterkant 
kon worden bewonderd.  
Gelukkig was het deze keer niet zulk slecht weer als tijdens ons vorige bezoek aan de 
Biesbosch, maar helemaal droog was het niet. Dit weerhield ons niet van de stadswandeling 
in Dordrecht en een regelmatig bezoek aan het dek van het mooie schip waar we de mooie 
natuur konden aanschouwen. 
Verrassend was het buffet dat aan boord werd aangeboden. Niet alleen was het uitgebreid 
en vooral lekker, maar de presentatie en het uit de vloer oprijzende buffet was een mooie 
afsluiting van deze dag. 
 
Uitdag Noord, 26 september 2019 
Deze keer ging de trip naar het buitenland. Om 10 uur vertrokken we vanaf Wijster eerst 
naar het plaatsje Rhede in Duitsland. Toen we daar tegen 12 uur arriveerden, wachtte ons 
een uitgebreide koffietafel en een heerlijke lunch. Doordat het tijdschema wat ruimte gaf 
had iedereen de gelegenheid om weer wat bij te praten en de laatste nieuwtjes uit te 
wisselen. Aan het geroezemoes te horen, werd daar ook volop gebruik van gemaakt.  
Rond half twee weer in de bus en nu naar Papenburg voor een bezoek aan de beroemde 
Meyer Werf. Op deze werf worden de grote cruiseschepen gebouwd, die daarna door de Ems 
naar zee worden gevaren. Al een aantal jaren leefde de wens om hier eens een bezoek te 



 

 

brengen en vandaag was het dus zover. In de oude haven van Papenburg kwamen onze 
gidsen in de bus en onderweg naar de werf vertelden zij al het nodige over de werf en haar 
bijzondere schepen. De rit rond de werf liet ons al een aantal indrukwekkend grote 
gebouwen zien en volgens de gids behoort de grootste hal die we zagen, ook tot de grootste 
van Europa. 
Bij het uitstappen uit de bus stonden we gelijk naast een cruiseschip dat vrijwel volledig was 
afgebouwd en welke een paar dagen later de werf zou verlaten richting zee. Als je daar zo 
naast staat besef je pas wat een enorme schepen dit zijn, met de hoogte van een behoorlijk 
flatgebouw.  
Binnen startte de rondleiding met een aantal films die een beeld geven van de historie van 
de werf en het bouwproces van de schepen. Daarna liepen we door een ruimte met 
maquettes van de gebouwde schepen en kreeg je een mooi beeld van de ontwikkeling van 
de cruisevaart. 
Het bezoek aan de hallen waar de schepen worden gebouwd geeft pas echt een goed beeld 
wat een gigantische operatie het is om zo’n schip in elkaar te zetten. Zo heeft het bedrijf 
ongeveer 3.000 werknemers, verspreid over een tweetal vestigingen. Naast cruiseschepen 
worden ook gastankers gebouwd. 
Een rondleiding van twee uur heeft ons een aardig beeld gegeven van hetgeen hier allemaal 
wordt gebouwd en alle deelnemers waren ook behoorlijk onder de indruk van hetgeen ze 
vandaag gezien hebben. In de bus terug naar Nederland werd er nog driftig nagepraat over 
dit bezoek.  
Het diner was in Dalen op een adres dat bij velen bekend is van de bezoekjes die de 
Personeelsvereniging van Attero en haar voorgangers, daar eerder hebben gebracht. Het 
eten was voortreffelijk en we mogen terugkijken op een geslaagde dag. 
 
Activiteiten 2020 
De plannen voor de uitdag van Zuid hebben inmiddels geleid tot een concrete aanbieding. Op 7 mei zal een 
bezoek gebracht worden aan de Kasteeltuinen in Arcen, met aansluitend een boottocht op de Maas vanuit 
Maasbracht. 
Aan de deelnemers van de regio Zuid, zal bij deze nieuwsbrief ook een uitnodiging worden verzonden, 
waarin ook de inhoud van het programma staat vermeld. 
Wat we in het Noorden gaan doen is op dit moment nog niet bekend. De Activiteitencommissie van Noord 
is druk bezig met het samenstellen van een programma en we zullen u daarover tijdig berichten.  
 
Corona-virus 
Nu inmiddels vergaande maatregelen zijn genomen in de provincie Brabant om zo te proberen het virus 
onder controle te houden, zult u begrijpen dat dit ook onze aandacht heeft. In hoeverre ook in de eerste 
week van mei nog de noodzaak aanwezig is om evenementen te beperken of zelfs af te gelasten is nu 
natuurlijk nog niet te voorspellen.  
Wij houden de ontwikkelingen in de gaten en zullen u, zodra dit nodig mocht zijn, informeren over eventuele 
consequenties voor de uitdag van 7 mei.  
 
Website SenAttero 
Zoals we vorig jaar al aangaven hebben we wat (technische) problemen met de website gehad. De grootste 
problemen zijn opgelost, maar we zijn nog niet tevreden. Helaas is bij het huidige bestuur niet de kennis en 
expertise aanwezig om de website verder te “professionaliseren” en goed te onderhouden.  
Mocht u wel over deze vaardigheden beschikken (kennis van Wordpress) en ons willen helpen, of mocht u 
iemand weten die, desnoods tegen een geringe vergoeding, het beheer van de website kan overnemen, 
dan houden wij ons aanbevolen. 
 
Tot zover onze 9e nieuwsbrief 
 
 
 
 
 
 


